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Abstract (en)
[origin: CA2971915A1] The invention relates to a deployment unit (1, 20) for an avalanche rescue system with an actuating handle (2, 21) having
a coupling piece (4). According to the invention, it is characterized by a coupling element (5) that can be connected to a function unit (16) of the
avalanche rescue system, wherein the coupling piece (4) and the coupling element (5) are displaceable in a coupling channel (6) in a handle holder
(3) of the deployment unit (1, 20) and are held in coupling connection by the coupling channel (6), and the coupling connection is releasable when
the coupling piece (4) and/or the coupling element (5) exit(s) from the coupling channel (6).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Auslöseeinheit (1, 20) für ein Lawinenrettungssystem, mit einem mit einem Kopplungsstück (4) verbundenen
Betätigungsgriff (2, 21). Erfindungsgemäß zeichnet sie sich aus durch ein mit einer Funktionseinheit (16) des Lawinenrettungssystems verbindbares
Kopplungselement (5), wobei das Kopplungsstück (4) und das Kopplungselement (5) in einem Kopplungskanal (6) einer Kopplungseinheit (3) der
Auslöseeinheit (1, 20) verschiebbar sind und durch den Kopplungskanal (6) in Kopplungsverbindung gehalten werden und die Kopplungsverbindung
lösbar ist, wenn das Kopplungsstück (4) und/oder das Kopplungselement (5) den Kopplungskanal (6) verlassen.
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